
PROTOKOLL nr 7 den 13/5 1957 vid sammanträde
i Djurgårdens IF:s överstyrelse på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 45.
Tillsamman med fotbollssektionens styrelse diskuterades diverse 

angelägenheter:
a) i tränarfrågan överenskoms att S. Bergh skall vid ett besök i 

Köpenhamn den 15 ds. ta kontakt med ungraren Lajos Szendrödi för ev. en
gagemang

b) i fråga om en framstöt från IFK Stockholm för att till sig över
föra Hans och Stig Tvilling beslöts att för IFK göra en erinran om det 
gentlemens-agreement, som träffats mellan DIF och IFK att inte värva spelare 
inbördes, och att samtidigt framhålla att DIF räknade med att IFK stod fast 
vid detta avtal

c) Lundqvist redogjorde för systemet för vinnande av entré på C-
läktaren på Råsunda

d) frågan om annonsering av fotbollsmatcher: skäl ansågs föreligga 
att upphöra härmed i fråga om IB men för att hålla en med de andra stock
holmska storserieklubbarna gemensam linje beslöts ta kontakt med dessa för 
ett beslut i frågan.

§ 46.
Föredrogs ÖS-protokoll från den 6/5/57. Godkändes i föreliggande skick.

§ 47.
En framställning från bordtennissektionen om tillstånd att få an

ordna ett s.k. TV-lotteri och att utan kostnad för DIF få arrangera en 
klubbmatch för 8-mannalag mot ett tyskt lag den 23/5 bifölls.

§ 48.
Norén rapporterade om arrangemangen för Supporterklubbens Djurgårds

kavalkad i Kungsträdgården den 4/6/57 (se ÖS-protokoll nr 6). Rapporten gav 
den önskade garantin för ett värdigt framträdande. Beslöts ge Supporter
klubben sanktion att medverka på föreslaget sätt.

§ 49.
Nordlund rapporterade om vissa sonderingar för ny styrelsebildning 

i ishockeysektionen.

§ 50.
Dunér meddelade, att Stadionchefen Tage Ericson begärt sammanträde 

den 21/5/57 kl. 19.00 med Djurgården för diskuterande av Djurgårdens möj
ligheter till ökat lokalutrymme inom Stadion. Beslöts som ÖS-representan
ter utse Dunér, Liliequist (alternativt Nordlund), från fotboll S. Bergh 
och från ishockey A. Grunander och L. Lindgren att närvara vid sammanträdet.

§ 51.
Föredrogs en framställning från brottningssektionen om erhållande 

av kr. 5.000:- för återbetalning av det lån, som sektionen erhöll från 
Brottningsförbundet i samband med de olycksaliga Eriksdalstävlingarna, vid 
vilka underskottet nu kunde fixeras till kr. 7.830:75. Ärendet bordlades 
i väntan på yttrande från "ekonomi-kommittén".

§ 52.
Kallades till nästa ÖS-träff den 20/5/57 kl. 19.00 vid 7:ans håll

plats vid Norrmalmstorg.


